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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az interpelláció címe: "Mit tesz a kormány Magyarország biztonságának növelése 
érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt években jelentős mértékben növekedtek a honvédelmi beruházások és számos intézkedés
történt  a  katonák  megbecsülése  érdekében.  A  kormány  erős,  ütőképes  honvédséget  szeretne
hazánknak.  Cél,  hogy  a  Magyar  Honvédség  a  térség  meghatározó  hadereje  legyen.  Példaként
említhetjük a Zrínyi 2026 Honvédelmi és Haderőfejlesztési Program már megkezdett fejlesztéseit,
vagy  a  helikopterflotta  modernizációját,  amelynek  keretében  húsz  darab  Airbus  forgószárnyas
helikopterrel gazdagodik majd a honvédség.

A technikai  fejlesztések  mellett  ugyanakkor nem feledkezhetünk meg a  katonákról  sem, hiszen
mindezen fejlesztések fókuszában ők állnak. A katonai életpálya kialakítása, a katonák jogállása
rendezettségének és kiszámíthatóságának biztosítása mind-mind a katonák megbecsülése érdekében
történik. 2015-ben döntött a kormány a katonák illetményének 50 százalékos emeléséről. Ennek
utolsó  5  százaléka  volt  esedékes  januárban.  Öt  helyett  azonban  7,4  százalékkal  emelték,  ami
átlagosan 30 ezer forintos havi illetményemelést jelent.

A honvédségnél dolgozó civilek – akik ez évtől egy új besorolásban honvédelmi alkalmazottakként
dolgoznak – 4 év alatt egységesen 35 százalékos illetményfejlesztésben részesülnek. Idén januártól
20 százalékos emelés történt iskolai végzettségtől függően, ez havonta átlagosan 39 200-74 100
forint többletet jelent.

A  kormány  továbbá  kiemelt  hangsúlyt  fordít  a  hazafias,  honvédelmi  nevelésre,  a  fiatalok
megszólításának fontosságára is.

Tisztelt Miniszter Úr!



Magyarország a világ egyik legbiztonságosabb országa, amely a Magyar Honvédségnek, a magyar
katonáknak  is  köszönhető.  Annak  érdekében,  hogy ez  a  jövőben  is  így  maradjon  a  2020.  évi
költségvetésben  minden  eddigi  rekordot  meghalad  a  biztonságra,  a  honvédelmi  költségekre
tervezett összeg.

A fentiek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

- Mit tesz a kormány Magyarország biztonságának növelése érdekében? 

- Hogyan változik 2020-ban a Magyar Honvédség költségvetése? 

- Milyen további fejlesztéseket terveznek a Zrínyi 2026 Honvédelmi és Haderőfejlesztési Program
keretén belül? 

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát!
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